

The PS2000 Initiative

As you know, a major government initiative is presently underway which in many ways parallels and reinforces the work of the Corporate Review. PS2000 is a major overhaul of the Public Service which takes into consideration four basic areas: people, organization, management and legislation in the Public Service. For staff interested to hearing more about this major undertaking, there will be a screening of a speech on PS2000 delivered by Paul Tellier, Clerk of the Privy Council and Secretary to the Cabinet. A video of this speech will be shown April 3, 4 and 5 in the Screening Room C2 at 12 noon. It will last approximately 30 minutes. All interested staff are invited.

ADMINISTRATIVE INFORMATION

Dakar - Facsimile Number

Please note that the facsimile number for the Chancery in Dakar is 23-87-49 and that the number for the Cooperation Section in the Annex is 21-24-07.

Kinshasa - Telephone Numbers

The new telephone numbers for the Embassy in Kinshasa are as follows: -21801, -21907, -21965, -21767, -21768.

Port-au-Prince - Telephone number

The new telephone number for the Embassy in Port-au-Prince is 3-2358.

L'initiative FP2000

Comme vous le savez, le gouvernement lance actuellement une importante initiative qui s'apparente à bien des égards aux travaux de l'examen ministériel et les renforce. FP2000 constitue une importante refonte de la Fonction publique, qui prend en compte quatre domaines primordiaux: les ressources humaines, l'organisation, la gestion et la législation dans la Fonction publique. Les employés qui souhaitent en savoir davantage sur cette entreprise considérable pourront assister à la projection d'un discours sur FP2000 prononcé par M. Paul Tellier, greffier du Conseil privé et secrétaire au Cabinet. Une présentation vidéo de ce discours, d'une durée d'environ 30 minutes, sera diffusée les 3, 4 et 5 avril dans la salle de projection C2 à midi. Tous les employés intéressés sont invités à y assister.

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFS

Dakar - Numéro de télécopie

Veillez noter que le numéro du télécopieur de la chancellerie à Dakar est le 23-87-49 et que celui de la Section de la coopération installée dans l'annexe est le 21-24-07.

Kinshasa - Numéros de téléphone

Les nouveaux numéros de téléphone de l'ambassade à Kinshasa sont les suivants: -21801, -21907, -21965, -21767, -21768.

Port-au-Prince - Numéro de téléphone

Le nouveau numéro de téléphone de l'ambassade à Port-au-Prince est le 3-2358.